
Zápis z jednání Rady Základní školy Klíček 
ze dne 29.3. 2022 v 18:00 hod. 
 
Přítomni: 
David Havelka (DH) – ředitel školy 

Jiří Wieden (JW) – předseda Rady 
Petr Dymáček (PD) – člen Rady 
Jan Ocman (JO) – člen rady 
Andrea Nejezchlebová (AN) – člen rady 
Gabriella Steinwald (GS) – členka výboru spolku 
Tereza Čapková (TČ) – členka výboru spolku 
 
Téma Komentář 

 
Zodpověd. 
osoba 

Termín 

Zapisovatel Zapisovatelem byl zvolen JO 
 

JO  

Zpráva ředitele 
Školy 
 

Stav žáků a učitelského sboru 
• Aktuálně má škola 160 žáků, což je maximální 

kapacita školy. 
• Nově přijatí žáci 3. 
• 1 žák odešel studovat do zahraničí 
• Stav učitelů se mění. Byla přijata učitelka AJ, 

zatím na půl úvazku. 
 

Provoz školy 
Škola je po ukončení covidových opatření v plném 
provozu, v některých případech jsou i nadále 
uplatňována nadstandardní hygienická pravidla, 
např. střídání tříd ve školní jídelně apod. 
 

 
 
 
DH 

 
 
 
 
 
 
 
 

Zpráva ředitele 
Školy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Přijímání dětí z Ukrajiny ke vzdělávání 
Téma bylo před Radou konzultováno ředitelem 
s MŠMT, MHMP a koordinátorem pro Prahu 11 a 
závěry přetlumočeny Radě.  
Rada projednala možnosti přijetí těchto dětí 
s ohledem zejména na prostorové a technické 
možnosti školy.  
I přes to, že má škola aktuálně zcela naplněnou 
kapacitu, Rada se jednomyslně shodla na tom, že by 
bylo možné přijmout 10 žáků, tedy v průměru 1 žáka 
na třídu. 
V tomto duchu byl vyplněn a odeslán dotazník MŠMT. 
 
Zápis do 1. třídy 

• Škola eviduje cca 60 uchazečů o přijetí do 1. 
třídy. Během školního roku proběhlo 5 dnů 
otevřených dveří (4x v altánu na školní 
zahradě v souvislosti s proticovidovými 
opatřeními + 1x v prostorách školy v březnu), 
kdy se zájemci mohli seznámit s filozofií a 

DH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



koncepcí Klíčku. Mimo to se ředitel schází se 
zájemci o školu v individuálních termínech (v 
průměru 2x týdně).  

• U sourozenců stávajících žáků předpokládáme 
automatické přijetí, v ostatních případech 
přistoupí škola k losování, aby však byla, 
pokud možno, vyvážená skladba dětí (zejména 
chlapci vs. dívky a počet dětí s SVP) 

• Zvýšené školné pro žáky první třídy 
nepřineslo žádný negativní ohlas ani snížení 
zájmu. 

 
Pohledávky 
Pohledávky jsou úspěšně spravovány účetní firmou, 
ředitelem školy a paní hospodářkou. Dlužníci jsou 
pravidelně obesíláni, někteří platí školné ve 
splátkách. Škola nemá žádné nové nedobytné 
pohledávky. 
 
Dotace, rozpočet a investice 

• Všechny dotace z MŠMT jsou vyjednány. 

• Investice jsou plněny podle plánu. 

• Rozpočet je čerpán podle plánu. 
 

Plánované akce 
Po ukončení covidových opatření je opět možno 
konat tradiční školní akce:  

• Velikonoční jarmark se bude konat 11.-
13.4.2022. Výtěžek z prodeje výrobků z dílen 
bude věnován na pomoc Ukrajině, 
prostřednictvím Člověka v tísni, s nímž škola 
dlouhodobě spolupracuje. 

• Na přelomu května a června je naplánován 
Klíček fest, který by měl proběhnout na školní 
zahradě. 

• V předposledním červnovém týdnu proběhne 
Jarní výjezd pro žáky I. stupně a Vodácký 
výjezd pro žáky II. Stupně. 

 
Online schůzka rodičů s vedením ZŠ Klíček 
Rada byla informována o obsahu jednání ze dne 
26.1.2022 a projednala probíraná témata.  
 
Výběr nové úklidové firmy 
Na základě předložených nabídek byla vybrána nová 
úklidová firma. 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ostatní Úkoly: 
1) Poptávka na redesign webových stránek 

školy. 
2) Zjistit možnosti doplnění nových kroužků 

 
DH, JO 
(Rda) 
Rda 

 
 
 
 



 
 
 

 

Body na příští jednání    

Termín příštího jednání:  Příští jednání Rady 14.6. 2022, od 18 hod.   

 
V Praze, dne 29. 3. 2022 
 

     

   Jiří Wieden  Jan Ocman  Petr Dymáček Andrea 
Nejezchlebová 

Karolína 
Koňaříková 

předseda Rady člen Rady člen Rady členka Rady členka Rady 

 


